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elanica J. t\Iesic postavila je pitanje o zvonu u 19 i5. Djeca se spremaju raniie i gubi se vrijeme
nastave. Trebalo bi zvoniti u 19 i 10. Ravnateljica S. Krstanovi6 je rekla da ce se ispraviti vrileme
zvonjenja.
K. Erdelja pitao je gdje je rampa koja je prije bila na parkingu. tMoZda bi se dala izmjestiti na novi
parking. F ' e

Ravnateljica S. Krstanovic je rekla da ne bi bilo dobro zabraniti roditeljima parking jer dovoze djecu.

Raspravljalo se i parkiranju automobila na Skolskom parkingu. Nastaje guZva idovodi se u pitanje
sigurnost djece koja prolaze tim parkingom kao.pje5aci. Nema ni dovoljno parkirnog prostora za
zaposlenike Skole koji moraju traliti parking u okolici Skole.
Prijedlog O. R. Azinovic je da se bojama ocrta pje5adka zona na sjevernom dijelu parkinga kako
bi se pove6ala sigurnost djece. PreloZit ce na Vijecu roditelja kupnja boje i provodenje aktivnosti
za djecu oslikavanja te pjeSadke zone.
14. sjednica SO zakljudena je u 20:00 h
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lskog odbora

SnjeZana Crnekovic irE lja, prof.
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